
   

 

   

 

Skånes Orienteringsförbund 
Styrelsemöte 4/2024 - Protokoll 
 

Tid och plats:   2024-04-17 kl. 18:30 
Kulturhuset Anders i Höör 

Närvarande: Anne Udd, Sven-Inge Svensson, Sandra Sörensen (via länk),  
Håkan Axelsson, Mats Orrhede, Roger Klotz, Joel Börjesson 
Eriksson (protokollförare) samt Robert Lood från arbetsgruppen 

Frånvarande  

 
 
§ 43   Mötets öppnande  
  
Ordförande förklarade mötet öppnat  
  
§ 44   Fastställande av dagordning  
  
Föreslagen dagordning godkändes.  
  
§ 45   Val av protokolljusterare  
 
Roger Klotz utsågs till att jämte ordföranden justerare dagens protokoll.  
 
§ 46   Föregående mötesprotokoll, 3/2024  
  
Mötesprotokollet 2024-3 och konstituerande mötesprotokoll godkändes efter att 
några justeringar gjordes under mötet.  
  
§ 47   Fastställande av arbetsordning  
  
Arbetsordningen fastställdes. 
Publiceras på hemsidan under styrelsens arbete. 
  
§ 48   Ekonomisk rapport, projektstöd  
  
Godkänner ekonomirapporten, styrelsen önskar en annan redovisning och jämförelse 
mot budget. Joel gör ett nytt försök och tar hjälp av Roger. 
Inget avvikande att rapportera om. Ekonomin ser bra ut just nu. 
  
§ 49   Hållbar utveckling genom samverkan   
  
Inför styrelsemötet hölls ett arbetsmöte där upplägget för Vårträffen och förslag till 
samverkansprojekt diskuterades. Det är önskvärt att vi parallellt med Vårträffen 
arrangerar en utbildning ex. på temat; skapa träningsövningar, MTBO-utbildning, 
PreO-utbildning.  



   

 

   

 

Beslut: Vårträffen arrangeras som planerat den 22 maj. Joel bokar lämpliga lokaler i 
Höör/Hässleholm. Anne kontaktar RF-Sisu Skåne för ev. samverkan. Inbjudan, med 
en tydlig beskrivning av målsättningen för mötet, läggs ut i Eventor så snart lokal är 
bestämd. 
Det blir ett avstämningsmöte för att sammanställa input från vårträffen den 29 maj. 
  
§ 50   Hittaut projekten  
  
Några Hittautprojekt har startat för säsongen, bl.a Osby, Simrishamn och delar av 
Hittaut Skåne. Höör och Hörby kommer igång nu till helgen. 
I juni släpps en cykelkarta i samverkan mellan Mittskåne Utveckling och Hittaut 

Eslöv. 

   
Nio aktiviteter inom Unga hittar ut är redan genomförda och flera aktiviteter är 
inplanerade. Vi är på god väg att nå målet med 20 aktiviteter. 
Finansieringen från Postkodstiftelsen tar slut efter september. 
 
§ 51   Junior- och utvecklingskommittén  
  
Kommittén har kommit igång med 3 möten, presenterade en preliminär 
verksamhetsplan med aktiviteter. Riktar fokus mot GM på Gotland och Baltic Cup i 
Västervik samt ser över möjligheten för ett utlandsläger på höstlovet. 
Det blir en informationsträff helgen 20–21 april i Örkelljunga. 
  
§ 52   Utbildning  
  
Kartritningsutbildning genomfördes med 7 deltagare, deltagaravgiften täcker 
lönekostnad. 
  
Kollar upp möjligheten att ha en workshop om att skapa träningsövningar i samband 
med Vårträffen eller alternativt en sprinttävling i maj. Vi genomför utbildningen om vi 
hittar en kursledare innan anmälan till Vårträffen öppnar.  
 
Ska kolla vidare på om vi kan ha utbildning hur man anordnar MTBO och PreO för att 
få till fler aktiviteter. 
 
§ 53   Övriga frågor  
 
RF-Sisu årsmöte, Sandra representerade SkOF. Sandra redogjorde vad som gicks 
igenom på mötet. Finns bl.a flera olika förtjänstmärken att ansöka om.  
  
SOFT Förbundsmöte, Joel, Anne, Roger och Magnus Jonasson representerade 
SkOF. Anne presenterade vad som beslutades på förbundsmötet samt vilka motioner 
som gick igenom. 
   
§ 54   Rapporter, ordförande, kommittéer och konsulent  
 
Junior- och utveckling: se §51  
  
PreO: Genomförde PreO Syd med positivt deltagarantal.  



   

 

   

 

  
MTBO: Har haft 2 arrangemang och en kickoff-dag med fokus på träning. Lunds OK 
har haft en träningstävling och Hässleholm har haft 2 st. Arbetar för att arrangera 
Svenska cupen 2025. Jobbar med att få tillstånd för Hovdala området i april. 
Försöker hitta nya områden och fler klubbar att vilja konvertera sina kartor till MTBO 
norm.  
  
Ungdom: Aktiv som vanligt, anmälan ligger ute för alla aktiviteter, framgångsrikt 
SSM med 3 segrar i H13, D14 och D16 samt seger och 3:e plats i Stafetten. De vill 
ha nya jackor. Blir dyra resor till Härnösand och Gotland.  
  
Tävling: Ska jobba fram ett dokument för arrangörer i och med nya tävlingsregler 
från förbundsmötet. Ska jobba vidare med fyrklubbsupplägget ska ha möte 13 maj. 
Värdetävlingar saknas 2025 och 2026, FK Boken blev tillfrågade att arrangera Lång 
SM, ska hänvisa till Magnus Jonasson.  
  
Kart och Mark: Har kommit några nya reservatbestämmelser, har blivit bättre för 
orientering i nya skrifter.  
  
Kansli: Har varit hög arbetsbelastning senaste tiden, blir nog lite lugnare ett litet tag 
framöver. Joel ska ha en praktikant 2 veckor i maj. 
  
§ 55   Nästa styrelsemöte  
  
14 augusti Digitalt kl.18:30. Den 28 augusti har vi ett planeringsmöte inbokat. 
  
§ 56   Avslutning  
  
Ordförande förklarade mötet avslutat.  
Justeras      Justeras          Vid protokollet 
 
 
 
_________________ _________________ _________________  
Anne Udd Roger Klotz Joel Börjesson Eriksson 

 


